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Zápis z Výboru KS MAS Jihomoravského kraje 

Termín: 17.4.2020  

Místo: online 

Přítomni: viz prezenční listina – 5 členů Výboru 

Program: 

1. Zahájení, usnášeníschopnost  
2. Kontrola plnění úkolů 
3. Projekt Klimagreen  
4. Akce KS JMK 2020 v době karantény  
5. Stření článek MAP a MAS 
6. Různé 

 

1. Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti 
 

Jednání bylo zahájeno v 10:00 hodin. Zahájení Výboru KS MAS provedl předseda Vít Hrdoušek. 

Předseda konstatoval, že Výbor je usnášeníschopný (přítomno všech 5 členů Výboru s právem 

hlasovat). Vyhotovením zápisu byla pověřena Hana Tomanová, ověřovatel zápisu byl určen Martin 

Braun. Program byl jednomyslně schválen v předložených bodech. Ú 

kolů 

2. Kontrola plnění úkolů 
 

Úkol č. 1: Vít Hrdoušek vyjedná s rakouskou stranou problémy a bude urgovat urychlení proplácení 

projektu. – vyřešen, viz. bod 3 zápisu.  
 

Úkol č. 2: Vít Hrdoušek a Hana Horňáková osloví (nejlépe osobně) ředitele dotčených institucí 

k pořádání akce Den s MAS. – vyřešen, viz. bod 4 zápisu. 

Úkol č. 3: Hana Horňáková osloví Jana Libosvára s dotazem na poskytnutí statistických informací 

k financování projektů OP v jednotlivých MAS. – úkol s ohledem na aktuální situaci nebyl splněn a trvá 

 
 

3. Projekt Klimagreen 
 

Vít Hrdoušek předal výboru tyto informace –  

 3. etapa projektu (ukonč. 3.2019) bude proplacena, dle sdělení rakouského Leader partnera, 

v květnu ve výši cca 900 tis. Kč,  

 momentálně je k dispozici zůstatek na administraci cca 40 tis. Kč;  

 realizace projektu je prodloužena do 30.10. 
 

Petr Revenda informoval výbor o skutečnosti, že některé výdaje projektu vydané z běžného účtu nebo 

pokladny nebyly dokládány k čerpání úvěru, půjčka k těmto nákladům se nečerpala. Navrhuje zažádat 

o čerpání z úvěrového účtu na všechny zbylé výdaje do května tak, aby finance byly k dispozici na 

běžném účtu. Jedná se o částku cca do 100 tis. Kč. Úvěrový účet je možné čerpat do konce května. 

Současné úroky činí 4 tis. Kč/měsíc, s výhledem, že částka bude brzy výrazně klesat. Na běžném účtu 

potřebujeme rezervu minimálně na tyto úroky. Předpoklad je, že nebude problém případně otevřít 

další úvěrový účet pro případné prodloužení projektu s fin. příspěvkem. 
 

Usnesení č. 1: Výbor KS MAS souhlasí s převedením finančních prostředků z úvěrového účtu (projekt 

Klimagreen) na běžný účet. (5/0) 
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4. Akce KS MAS v době karantény 
 

Kvůli aktuální situaci se členové výboru domluvili, že Den MAS, původně plánovaný na květen tohoto 

roku bude přeložen na příští rok.  

K plánovanému setkání tří KS MAS v Bzenci nejsou zatím žádné informace, setkání mělo být hrazeno 

z prostředků CSV Olomouc. 

Výbor se dále zabýval setkáním jihomoravských MAS na podzim ve Křtinách. S ohledem na další 

přeložené akce (LeaderFest a Valná hromada NS MAS 10.-12.11., konference Venkov 22.9.) jsou možné 

termíny začátkem září nebo v průběhu října.  

Hana Horňáková navrhuje využít předjednané finanční prostředky z CSV ve výši 60 tis. Kč a použít je na 

setkání ve Křtinách. Ubytování by si jednotlivé MAS platily samy.  
 

Úkol č. 1: Martin Braun domluví se zemědělskou univerzitou vhodný termín – Termín zarezervován 

na 22. – 23. 10. 2020 a následně potvrzen MENDELU. 

Hanka Horňáková připraví ve spolupráci s Petrem Revendou rozpočet, který bude předložen pí. 

Adámkové z CSV.  

Petr Revenda zajistí příklady dobré praxe na území MAS Moravský kras. 

 
 

5. Střední článek MAP a MAS 
 

Výbor se na jednání zabýval středním článkem (SČ). Podnět k jednání KS MAS vzešel z NS MAS – každá 

KS zaujme stanovisko, ze kterého vzejde jednotné stanovisko za NS. 

Výbor si k problematice SČ pozval Jiřího Hrubého, člena pracovní skupiny vzdělávání NS MAS. Výboru 

byl stručně představen SČ, jaká je vize MŠMT, nicméně cesta ke vzniku SČ bude trvat cca 7 let, po tuto 

dobu jsou plánované MAPy. SČ by měl především ulehčit nést administrativní břemeno školám, zajistit 

jim metodickou, právní nebo pedagogickou podporu, otázkou je jakou roli ve SČ budou hrát MAS.  

Výbor se na jednání domluvil, že budou uskutečněna dvě nebo tři setkání podle potřeby. První setkání 

bude určeno pro MAS – vedení, statutární zástupci, kde jim budou představeny základní informace 

o SČ, na dalším setkáním by se začala upřesňovat možná role MAS ve SČ, možná už zde bude 

zformulováno stanovisko. Pokud ne, bude domluveno ještě jedno setkání. 

 

Usnesení: Výbor se dohodl, že k problematice středního článku uskuteční dne 4. 5. v 9:00 hodin 

online setkání a 11. 5. v 14:00 hodin druhé, případně další podle situace. Pozvánku zašle Jiří Hrubý, 

který bude setkání moderovat.  

 
 

6. Různé  
 

1. Výbor dále řešil situaci v MAS Mikulovsko, které bylo na posledním výboru NS MAS vyloučeno z NS 

MAS, pro dlouhodobé neplacení členských příspěvků. Výbor se domluvil, že na MAS Mikulovsko 

zašle oficiální dopis s touto informací, a upozorněním, že tím pádem MAS Mikulovsko přestalo být 

členem KS MAS JMK. Výbor vyzve MAS Mikulovsko k zaplacení dlužných členských příspěvků do KS 

MAS, a příští valná hromada KS MAS JMK by mohla eventuelně jednat o přijetí MAS Mikulovsko do 

KS MAS JMK pokud tyto pohledávky uhradí. 

2. Výbor se zabýval zaslaným implementačním plánem strategického rámce Česká republika 2030, 

který zaslal regionální odbor JMK k připomínkování na MAS. Pokud bude mít někdo připomínky 

může je zaslat přímo na JMK nebo prostřednictvím Vítka Hrdouška do 30.4. 
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3. Projekt SUS – Martin Braun komunikuje s M. Kovářem, otevřena individuální výzva OPŽP pro znovu 

podání projektů SUS.  

4. Úkol č. 2: Hanka Horňáková zjistí od Filipa Unzeitiga, zda se zlepšila komunikace s ŘO IROP 

ohledně administrace výzev MAS z IROP. 

5. Úkol č. 3: Vítek Hrdoušek zjistí, zda lze přeložit sídlo KS MAS na adresu krajského úřadu. 

(eventuelně zřídit datovou schránku) 

 

Jednání Výboru KS MAS ukončil V. Hrdoušek ve 12:00 hodin. 

 

 

Zapsala Hana Tomanová 

 

Ověřil: Martin Braun  

 

 

 

 

 


		2020-04-29T01:57:59+0200
	Mgr. Martin Braun


		2020-04-29T15:11:46+0200
	Mgr. Hana Tomanová




